

登录网址 www.fenxi.com.cn,在"客户服务"栏,点击"报告查询",然后输入报告编号和密码,即可查验报告真伪。

报告编号: ST20213614-2

查询密码: 304211

№. ST20213614-2

货物运输条件鉴定书

Certification for Transport of Goods

(海运)

样品名称:

金蝉选矿剂

Name of Goods:

JINCHAN ORE-DRESSING AGENT

委托单位:

广西森合高新科技股份有限公司

Applicant:

GUANGXI SENHE HIGH TECHNOLOGY CO., LTD.

广东省科学院测试等析研究所《中国广州分析测试中心》

Institute of Analysis, Guangdong Academy of Sciences (China National Analytical Center, Guangzhou)

检验检测报告专用章



声明

Statement

1. 本鉴定书依据现行有效的国际海事组织《国际海运危险货物规则》、委托人(托运人或其代理人) 提供的物品及其相关信息出具。

This certification is issued according to IMDG Code valided in the current year, the information of the goods and its shipment provided by the applicant (shipper or his agent).

2. 本鉴定书的鉴定结论仅对客户所送样品负责。由于客户提供的样品及其信息不真实而导致的一切后果均由客户负责。

The conclusion of this certification is responsible only for the sample provided by the applicant. The applicant should undertake the law responsibility that result from providing untruth sample and untruth information.

3. 本签定书经主检人、审核人、批准人签字或签章并加盖广东省科学院测试分析研究所(中国广州分析测试中心)印章后生效。

This certification will be effective only after it is signed or stamped by the Appraiser, Checker, Approver, and stamped by Institute of Analysis, Guangdong Academy of Sciences(China National Analytical Center, Guangzhou).

4. 本鉴定书私自转让、复制、盗用、冒用、涂改、或以任何媒体形式篡改的均属无效。

The certification is invalid when anything of the following happens - illegal transfer, reproduction, embezzlement, imposture, modification or tampering in any media form.

5. 本鉴定书不考虑国家及经营人差异。

The certification takes no account of the state and operator variations.

6. 本鉴定书当年有效。

The certification is only valid in the year subscribed on it.

地址:

广东省广州市先烈中路100号大院34号楼,510070

Address:

Building 34, No.100, Xianlie Middle Road, Guangzhou, Guangdong, China, 510070

电话(Tel):

(008620)37656892, 87683647

传真(Fax):

(008620)87685550

邮箱(Email): ywc@fenxi.com.cn

网址(Website):

http://www.fenxi.com.cn

iA





货物运输条件鉴定书

№. ST20213614-2

Certification for Transport of Goods

样品名称	金蝉选矿剂				
Name of Goods	JINCHAN ORE-DRESSING AGENT				
委托单位	广西森合高新科技股份有限公司				
Applicant	GUANGXI SENHE HIGH TECHNOLOGY CO., LTD.				
生产单位	广西森合高新科技股份有限公司				
Manufacturer	GUANGXI SENHE HIGH TECHNOLOGY CO., LTD.				
样品性状	白色粉末,稍有气味				
Appearance &	White powder, weak odor				
properties					
委托日期 Accepting Date		2021-4-19	签发/生效日期 Issue Date	2021-4-22	
鉴定日期 Inspection Date		2021-4-19 — 2021-4-22			
鉴定结果(Conclusion)					

1、危险性识别(Hazards identification):

无。

None.

None.

2、建议比照办理的类项和编号(Suggestion according to IMDG Code): 该物品不受IMDG Code的限制,可按普通货物条件办理。

The substance is not subject to IMDG Code.

3、包装要求(Packaging requirements): 普通包装。

Not Restricted in IMDG Code.

主检: Appraiser 杨艺

审核:

局養治 Ap

tt准:

盖章: Official Capacital

第 3 页 共 4 页



货物运输条件鉴定书 №. ST20213614-2

Certification for Transport of Goods

项目 Item	鉴定结果 Conclusion		
爆炸危险性 Explosive Danger	该物品不属于爆炸危险品。 The substance does not belong to explosive substances.		
易燃危险性 Flammable Danger	燃烧性初步筛选试验表明,该物品不属于易燃危险品。 The result of flammability screening test indicates that the substance does not belong to flammable substances.		
氧化危险性 Oxidizing Danger	氧化性初步筛选试验表明,该物品不属于氧化性危险品。 The result of oxidizing screening test indicates that the substance does not belong to oxidizing substances.		
毒害危险性 Toxic Danger	该物品不属于毒性物质。 The substance does not belong to toxic substances.		
放射危险性 Radioactive Danger	该物品不属于放射性危险品。 The substance does not belong to radioactive substances.		
腐蚀危险性 Corrosive Danger	腐蚀性初步筛选试验表明,该物品不属于腐蚀性危险品。 The result of corrosive screening test indicates that the substance does not belong to corrosive substances.		
其他危险性 Other Danger	无其他危险性。 Without other danger.		